

Title (en)

Breathing protection mask.

Title (de)

Atemschutzmaske.

Title (fr)

Masque de protection respiratoire.

Publication

EP 0459123 A1 19911204 (DE)

Application

EP 91105994 A 19910416

Priority

DE 4017336 A 19900530

Abstract (en)

In a breathing protection mask having connecting apertures for filters and having a mask body, in order to make it possible to convert the breathing protection mask retrospectively to one or other configuration, provision is made for a connecting adapter (2) with connector sockets (4, 10) to be attachable in at least two preferred positions on the complete mask or half-mask (1), and for a predetermined number of connecting apertures (8, 9) and connecting sockets (4, 10) to mask each other in each preferred position, and for filters (3) in varying numbers to be attached at the masking points, and for the connecting apertures (8) which are not masked to be closed by sealing means (7) attached to the connecting adapter (2). <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einer Atemschutzmaske mit Anschlußöffnungen für Filter und einem Maskenkörper ist, zur nachträglichen Umrüstung auf die eine oder andere Atemschutzmasken-Konfiguration, vorgesehen, daß ein Anschlußadapter (2) mit Anschlußstutzen (4, 10) in mindestens zwei Vorzugsstellungen an der Vollmaske oder der Halbmaske (1) befestigbar ist und daß sich in jeder Vorzugsstellung eine vorgegebene Anzahl von Anschlußöffnungen (8, 9) und Anschlußstutzen (4, 10) überdecken und daß an den Überdeckungsstellen Filter (3) in unterschiedlicher Anzahl anschließbar sind und die nicht in Überdeckung befindlichen Anschlußöffnungen (8) mit am Anschlußadapter (2) angebrachten Dichtmitteln (7) verschlossen sind. <IMAGE>

IPC 1-7

A62B 9/04; A62B 18/08

IPC 8 full level

A62B 9/04 (2006.01); **A62B 18/08** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A62B 9/04 (2013.01 - EP US); **A62B 18/08** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] US 4850346 A 19890725 - MICHEL JOHN M [US], et al
- [A] FR 851087 A 19400102
- [AD] DE 1708046 A1 19710422 - DRAEGERWERK AG

Cited by

WO03041801A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB SE

DOCDB simple family (publication)

DE 4017336 C1 19910613; DE 59100682 D1 19940120; EP 0459123 A1 19911204; EP 0459123 B1 19931208; US 5154168 A 19921013

DOCDB simple family (application)

DE 4017336 A 19900530; DE 59100682 T 19910416; EP 91105994 A 19910416; US 68544391 A 19910415